
 

Ravsted Børneunivers 
 

Mødeindkaldelse 
Emne: Fællesbestyrelse  
 
Dato: 22. oktober 2020 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Medbringer kage: Susanne J.  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Susanne Jeckel 
Åse Lavrsen 
Helle Hansen 
Michael Rathcke 
Ole Eschelsen 
Pia Blaudzun 
Susanne Schmidt 
 
Fraværende: 
Lene Johansen 
Malene Christiansen 
Randi Carstensen 
Regina Neumann 
 

Dagsorden: Referat: 
Godkendelses af dagsorden Referat fra sidste møde underskrevet 
Rundvisning på Ravsted Børneunivers Punktet udgår og udskydes da der er flere der mangler 
Udvalg til at søge fonde Fonde kan søges forskellige steder og vi skal kigge på om der 

kan være relevante fonde at søge i samarbejde med 
universets støtteforening. Pia og Susanne melder sig til at 
være en del af sådan en udvalg og giver støtteforeningen 
besked om at vi gerne vil være med. 
 

SFO - åbningstider Børnehaven har fået udvidet morgenåbning og det medfører 
et behov for, at SFO’en også åbner lidt tidligere. Det er der 
fundet en løsning for. Michael har forhørt sig hos 
skoleforvaltningen der har meddelt at det skal løses lokalt.  
 

Fokuspunkter fra skoleforvaltning frem til 2025 Michael udleverer de seks strategiske mål der er vedtaget i 
kommunens skoleforvaltning. Michael skal til møde i uge 44 
med skoleforvaltningen omkring bl.a. måltal og der skal 
laves en målaftale.  
Punktet omkring grænselandet drøftes og der gives forslag 
til hvordan grænsesamarbejdet kan styrkes og inddrages i 
elevernes hverdag.  
 

Ordblinde elever (Fokus på læsning) Punktet udgår og udskydes da der er flere der mangler 
Modning Punktet udgår og udskydes da der er flere der mangler 
Evt. - Michael har fået en invitation til dialogforum (til 

skoleleder, TR og formand for skolebestyrelsen), 
mødet afholdes på kommunen den 17/11 2020. der 
vil blive orienteret om mødet på det næstfølgende 
bestyrelsesmøde. 



- Der kommer en brandingekspert fra kommunen på 
næste bestyrelsesmøde. Hun skal hjælpe os med 
hjemmeside og eksponering på sociale medier. Gitte 
(der er tovholder på hjemmesiden) inviteres med til 
næste møde.  

- Julearrangementet i kirken er aflyst pga. Corona. 
Michael vil tale med den vikarierende præst om der 
kan laves en udendørs julegudstjeneste som 
afslutning i forbindelse med sidste skoledag inden 
juleferien. 

- Byggeriet af den nye gymnastiksal forventes færdig i 
uge 8. Der er rejsegilde den 5. november kl. 14 og 
bestyrelsesmedlemmer og ansatte er velkomne – 
der skal tilmeldes senest den 3. november. 

- Helle spørger til universets økonomi. Michael vil give 
en økonomisk update på næste bestyrelsesmøde. 
Michael forventer et overskud på budgettet i år.        

 
 


